
Protokół z nadzwyczajnej LIX Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Rada Dzielnicy XVII, os. Na Stoku 15 

     z dnia 13 września 2023r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad LIX Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1 korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2023 - 2024 

  4. Interpelacje i zapytania 

  5. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie LIX Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się siedzibie Rady Dzielnicy XVII,  

os. Na Stoku 15. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 14 osób) LIX sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Porządek obrad LIX został przyjęty jednogłośnie 

 

ad.3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

ad.3.1.  korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2023 – 2024 

Projekt uchwały Zarządu.  Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej        

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji 

w latach 2023 – 2024  

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania 

Pan Z. Gawłowski spytał o sytuacje związaną z realizacją zadania budowy chodnika pomiędzy 

ul. Jagiełły a ul. Petöfiego. 

Wyjaśnień udzielił Przewodniczący informując Radnego, że projektant nie uzyskał 

odpowiednich opinii i warunków  

Następnie głos zabrali: p. W. Wojnarski, p. P. Mleczko.  

Pan A. Zdziebko spytał na jakim etapie realizacji jest montaż oświetlenia od pętli autobusowej 



przy ul. Architektów. Przewodniczący zwróci się z tym pytaniem do ZDMK. 

Pan Grzegorz Czekaj zgłosił problem z przystankiem autobusowym na terenie budowy  

przy ul. Petofiego i spytał o możliwość jego przeniesienia w inne miejsce. 

Głos w tej sprawie zabrali: p. Przewodniczący, p. P. Mleczko 
  
Ad. 5. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący poinformował zebranych o problemach związanych z pracami na  

ul. Kocmyrzowskiej oraz o otwarciu w dniach 16, 17 września ul. Darwina dla ruchu 

samochodowego. 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.55 

zamknął posiedzenie LIX Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


